
Reunió Ampa Salvador Sunyer 
17/02/2022 
Comença la reunió a les 19.10 h 
 
A la reunió assisteixen vuit persones, amb la presidenta de l’AMPA 
inclosa. 
 

1.-S'explica el projectes CUINES de SALT al Sunyer. S’ha de presentar 
el projecte a totes les famílies del Sunyer. 
La presentació s'ha convocat per al dia 4 de març, que és el mateix dia 
(coincidència) que es fa la jornada de portes obertes a l’institut. 
 
La presentació es farà a les 6 de la tarda, a fora al pati. A les 17 hi haurà 
la jornada de portes obertes. 
 
Com serà la presentació? 
—Explicarem el projecte (es convidarà el cuiner i la productora que ha 
filmat els vídeos) 
—Passarem el vídeo de presentació i un dels vídeos. Tot això es 
presenta en un canal de Youtube i es penjarà al web de l'institut. 
Hem fet receptes del Marroc, Perú, Argentina, Índia, Síria, Catalunya, 
Guinea. La idea és imprimir les receptes i donar-los a les famílies que 
han participat.  
—Berenar. Es proposa fer dolç i salat.  

- Entrepans (pernil i formatge) 
- Crosants 
- Aigua, sucs i cacaolat. Es pot demanar que es faci té marroquí. 
- Gots 
-Tovallons 

 
Caldria mirar si cal posar taules i si cal portar estovalles de paper. 
El berenar es pot comprar al Forn Montràs. Podem demanar crosants de 
xocolata, crosants normals i una coca. També podem demanar entrepans 
a ula fleca. El problema és que no sabem la gent que vindrà. 
Caldria fer una motxillada per convocar les famílies en general. A les 
famílies participants se'ls farà una trucada. 
La Paula diu que anirà a preguntar a veure si al forn Montràs fan factura i 
encarregarà el berenar. La resta ho comprarem al súper. 
 
A les famílies les trucarà la persona que les va contactar.  
També es comenta que el projecte s'ha enviat a un concurs de l'AFFAC.  
El guanyador rebrà 500 euros!! A veure si tenim sort! 



 
2.- Consell Escolar 
Al Consell Escolar hi anem 4 representants de l'Ampa.  Els punts de 
l'ordre del dia importants són: 
     - Explicació del pressupost de l’institut, que tot és correcte 

- Segona reunió del procés participatiu del futur Sunyer. La Pilar, la 
directora, ja va fer un projecte explicant el que volia, però a la primera 
reunió ja li van retallat molt. Ella es va queixar. Quan el projecte va tornar 
a Barcelona, van donar la raó a la Pilar. Ara, s'ha tornar a obrir de nou el 
procés participatiu. Sembla que s'ha desencallat una mica. Però la 
construcció del nou institut es retardarà uns 3 o 4 anys.  
La directora vol aconseguir el Batxillerat Artístic. Però sense espai no li 
donaran. Per tant, vol demanar els dos barracons del Gegant del Rec per 
posar-hi el batxillerat, ja aquesta escola tindrà el nou edifici 
construït. Això aniria molt bé per descongestionar. I més, tenint en 
compte que l'any vinent tindran una aula més, perquè pugen 3 tercers a 
ESO.   

• Nou currículum i canvis d'horaris. L'ESO començarà el 7 de 
setembre amb jornada compactada durant tot el mes. No està clar 
l'horari. En principi, la 13.30h plegaran. I només per guanyar tres 
dies d'avançament del curs.  

• Jornada de portes obertes 
• Informacions diverses i extraescolars.  
• Torn obert de paraules 

 
Alguna cosa a traslladar? A 3r no fan cap sortida.  Es preguntarà si fan 
més sortides i quines hi ha previstes. Per trencar una mica la rutina. 
 
3.- Tresoreria 
La Maria José comenta que s'ha de reactivar el tema de la tarima del 
pati. Ha parlat amb els que van instal·lar les taules de ping-pong i també 
poden fer una tarima. Caldria enviar-los les mides i que ens passin un 
pressupost.  
 
La Paula comenta que l'Ampa té molts diners i hauríem de mirar de 
gastar-los. Això de la tarima aniria molt bé. Podem parlar amb el Jaume 
Santana per què sembla que ell té el projecte. 
 
L'AMPA no pot tenir tants diners. Actualment els gastem en 
subscripcions a revistes, amb Sant Jordi, al quota FAPAC i el domini 
d'Internet, i les comissions del banc. Al final de curs s’acostumen a tornar 
als nens i nens els diners de 10 euros per a l'excursió de final de curs i 
als de segons de cicle, també.  



Es proposa que els diners que no fem servir els gastem amb els nens i 
nenes per a les excursions de final de curs. Hi ha 289 nens. Si els tornem 
els diners, encara ens en quedarien molts.  Per tant, ens esperarem a 
tenir el pressupost de la tarima. 
Es proposa també imprimir les receptes de les cuines i comprar libres per 
a la biblioteca. 
 
4.- Dinamització d’Ampes 
Es presenta la Berta, que és una dinamitzadora d'Ampes de Vincles. Ella 
dinamitza les Afes de tots els centres educatius. Es posa a disposició de 
l'Ampa. Ens diu que som una Ampa molt potent i que sembla que les 
famílies participen. 
 
També fa temes de burocràcia per a Afes que volen començar.  
 
Se li explica que la participació es poca, però tenint en compte que estem 
a l'institut, encara està prou bé. Pel que fa ales reunions, potser som 
poquets però a l’hora de fer activitats, la gent sí que s'apunta. Al projecte 
de Cuines hi ha hagut bona participació, però sobretot gràcies a la 
implicació de la direcció, sobretot de la Pilar. 
 
Ens falten idees d'activitats, de fer alguna cosa nova que a la gent li cridi 
l'atenció. I se'ns acaben les idees. Es poden organitzar propostes 
esportives.  
 
La Berta proposa una bústia de propostes, per exemple. I proposa també 
una jornada esportiva a totes les escoles de Salt. Si al Sunyer tenim ping 
pong, doncs fer un torneig aqui de ping-pong.... I si un altre té una pista 
de bàsquet, doncs fer el torneig de bàsquet allà....  Fer jornades de tots 
els instituts amb mares, pares, fills i alumnes. Com una mena 
d'olimpíades. 
 
La Glòria proposa una cursa d'orientació per conèixer Salt. I proposa que 
això ho lideri l'Ajuntament, ja que sinó és molt feixuc per a les Ampes. La 
Berta diu que ja ens ajudarà.  
 
Des de l'Ampa diu que es donarà suport a aquesta idea. 
Ella ho traslladarà a l'Ajuntament.   
 
Es tanca la reunió. 
 
 


